

MEDLEMSINFLYTANDE



Vid styrelsemöte 160315 fattades bland annat följande beslut:

§5. Skrivelser

Externt

a/ Förbundsstämman

Inbjudan till förbundsstämman från SDF till med alla handlingar har inkommit. Mötet hålls den 9-10 april.

Beslut: Mötet beslutar att skicka Elisabeth Westman. Fullmakten skrivs på och Bettan har fått alla handlingar tillsända.

§7. Rapport från ledamöter

Bosse

b/ Läget på kurserna

Det är ganska bra om än lite ryckigt med antalet deltagare. Om det på vår barngrund blir fler barn nästa termin får man inte plats i lilla lokalen. Det behöver vi ha i åtanke inför hösten.

Vi har en tanke om att hålla kurs för ännu mindre barn. Vi har frågan ute om det finns någon medlem som kan tänka sig att bli del i instruktörspar, dock finns önskemål om någon form av utbildning. Laila kontaktar SISU om det finns någon bra barnledarutbildning på gång tillexempel plattformen.

c/ Intensivdagen med Nattis och Anders

Datum är lördagen den 14/5. Nattis skriver ihop ett förslag med barn på förmiddagen och vuxna på eftermiddagen och vad man vill ha ekonomiskt. David Eriksson som Nattis ville ha med som resurs under denna termin har också varit det. Subventioner från föreningen osv får vi diskutera när vi kommit så långt.

Laila

a/ Föreningsmässan

Efter föreningsmässan har vi fått en enkät att besvara. Vår uppfattning är att det var lite trångt i Gamla Folkets Hus. Laila besvarar enkäten.

b/ Uppvisningsgruppen

Anki Hasselgren tar över uppvisningsgruppen.

c/ Vår FB-grupper

Föreningens FB-grupper är bara för medlemmar.

d/ Plastmuggar

Angående de plastmuggar som vi har till vattnet på våra kurser. Det går åt en hel del och skall vi ta betalt för dem?

Beslut: Mötet beslutar att vi ur miljö- och ekonomiskt hänseende börjar ta betalt för detta till höstterminen, förslagsvis 1 kr/mugg.

b/ Gardiner till speglarna i lilla salen.

Beslut: Mötet beslutar att inte ha gardiner för speglarna.

§8. Övrigt

b/ Alkoholpolicy

Beslut: Vi tar bort näst sista meningen och tar upp frågan på nästa medlemsmöte. Resultatet blir då: "Alkoholhaltiga drycker är inte tillåtet omedelbart innan, under och omedelbart efter idrottslig verksamhet och tävlingsverksamhet i någon åldersgrupp. Vare sig bland utövare, ledare eller funktionärer. Då anses man representera föreningen."

c/ R-tävling 21/5. Fråga från tävlingskommittén om vi kan arrangera fler kanske två små R-tävlingar under hösten istället för att ha en nationell tävling i höst. Tävlingsansvariga anser att en N-tävling oftast går minus. Att istället ha fler R-tävlingar är i syfte att på ett smidigt sätt föra in tävlingsdansen hos våra medlemmar.

Beslut: Mötet beslutar att tävlingskommittén jobbar vidare med detta och inkommer med förslag på R-tävlingar. Mikael Svahn meddelar.

d/ Bokning av friträngstider för enskilda medlemmar

Beslut: Mötet beslutar att enskilda bokningar inte är möjliga just nu. Vi har istället infört flera friträngstillfällen. De enda som kan boka tider är uppvisningsgruppen och instruktörerna.

e/ Sportis Camp 2016

Beslut: Mötet beslutar att tyvärr tacka nej, dels för att varken Peder eller Jenny kan i dagsläget och dels för att vi måste komma in med svar omgående. Därför vågar vi inte tacka ja då vi inte vet om vi kan få fram några andra som vill hålla i det?

f/ Brandsäkerheten i lilla lokalen

I lilla lokalen finns ingen nödutgång. Det finns normer för detta och att fönstren fungerar som utrymningsvägar. Lasse tar reda på hur det ligger till med detta. Vi ordnar skylt "nödutgång" till ett av fönstren. Stora salens branddörr är viktigt att den låses upp av ledarna det första som görs när det är kurs.

g/ Barn- och ungdomskommittén

Kan BoU använda pengar man fått för den inställda pulkaåkningen till att ha en discokväll för barnen.

Beslut: Mötet beslutar att BoU kan det.

i/ Flyers

Tanken är att ha en dubbelsidig tryckt A5: a med information om klubben som vi kan dela ut till föräldrar, företag på uppvisningar osv. 1000 stycken på lite styvare papper. Helene och Malin tar fram varsitt prisförslag.

j/ Medlemsmöte

Beslut: Mötet beslutar att ha nästa medlemsmöte den 2/5 klockan 18.00 Detta blir en punkt på nästa möte för att bestämma vad vi skall prata om.

m/ GP och R-tävling

Bosse träffade Heidi efter årsmötet angående den nationella tävling vi beslutade om att hon skulle titta på till hösten. Nu blev det inget GP och då tyckte hon att det ekonomiskt inte bär sig. Bättre då att vi lägger krut på en R-tävling.

Beslut: Mötet beslutar att tävlingskommittén får fria händer att inkomma med förslag.

Ok att köra flera R-tävlingar om man vill det. Bosse meddelar Heidi detta.